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مدیر شبکه چهار رسانه ملی:
برخی از چهره ها

جرأت حضور در صداوسيما را ندارند
مدیر شبکه چهار ســیما گفت: سلبریتی ها به دلیل تفتیش عقاید به اصطلاح 

روشنفکران جامعه و افشا شدن ماهیت شان جرأت نمی کنند به تلویزیون بیایند. 
 برنامه زنده چالشی و گفت وگو  محور»جام جم« دوشنبه شب ۲۰ آذرماه با حضور 
حسین شاه مرادی مدیر شبکه چهار سیما و محمد قوچانی فعال سیاسی و روزنامه نگار 

روی آنتن شبکه یک سیما رفت.
با توجه به اینکه موضوع برنامه اندیشــه و رسانه بود اما این برنامه با گفتار داغ 
سیاسی و بحث برانگیز از سوی هر دو میهمان برنامه آغاز شد و در ابتدا محمد قوچانی 
فعال اصلاح طلب و روزنامه نگار که دائما از دولت های اصلاحات پشتیبانی و حمایت 
می کرد تلاش داشت که به نوعی رسانه ملی و نوع مدیریت این سازمان را زیر سؤال 
ببرد و با انتقاد از عملکردهای رؤسای سابق و فعلی سازمان صداوسیما ، اعتقادی به 
رویکرد تحول جدید در رســانه ملی نداشت و به طور مداوم با انتقاد تند از عملکرد 
مدیران فعلی و برنامه های صداوسیما از برخی از سلبریتی هایی که الان در صداوسیما 
نیستند حمایت و پشتیبانی کرد. مدیر شبکه چهار سیما هم در پاسخ به صحبت های 
محمد قوچانی و با بیان اینکه ســازمان صداوسیما هیچ چهره معروف و به اصطلاح 
سلبریتی را حذف نکرده است، گفت: اولاً که من این افراد را به عنوان چهره های زرد 
می دانم که فقط برای منافع شخصی خودشان تلاش می کنند نه برای مردم و به نظرم 
آنها اکنون نمی بایست در رسانه ملی باشند چراکه وقتی یک سلبریتی مثل احسان 
علیخانی ، مهران مدیری، رامبد جوان و... با اســتفاده از امکانات و تسهیلات سازمان 
فرهنگی بزرگی مثل صداوسیما ، از بیت المال مردم و درآمدهای این کشور میلیاردها 

تومان کسب درآمد می کنند چگونه می توانند حامی مردم فقیر و نیازمند باشند. 
وی همچنین افزود: ســلبریتی هایی مثل احســان علیخانی، سروش صحت، 
مهران مدیری، رامبد جوان و دیگران این ها ممنوع التصویر نیســتند بلکه این افراد 
به دلیل تفتیش عقاید برخی به اصطلاح روشــنفکران و افشــای ماهیت اصلی شان 
جرئت نمی کنند به تلویزیون بیایند. مدیر شــبکه چهار تلویزیون در پاسخ به سؤال 
محمد قوچانی در رابطه با عدم دعوت از شــخصیت ها،  فعالان و چهره های سیاسی 
به برنامه های صداوســیما هم گفت: اتفاقاً رسانه ملی درهایش به سوی همه، اعم از 
فعالان سیاســی و شخصیت ها با هر گرایش و ســلیقه ای باز است اما برخی از آنها 
تمایلی به حضور در برنامه های صداوســیما را ندارند و به نظرم این نیامدن آنها دلیل 
واضح و روشنی دارد. نخست اینکه آنها می دانند اگر در یک برنامه چالشی صداوسیما 
حضور پیدا کنند چیزی برای گفتن نخواهند داشت و در واقع مشت خالی آنها برای 
قشرهای مختلف مردم ما باز می شود و از طرفی ماهیت اصلی آنها برای ملت انقلابی 

ما روشن خواهد شد.
روایت یک بازیگر زن

از فشار حاميان فرقه زن، زندگی، آزادی به هنرمندان
بعد از الهام حمیدی که از اجبار به سکوت به خاطر موج توهین های حامیان فرقه 
به اصطلاح زن، زندگی، آزادی نوشت، این بار متین ستوده در این باره اظهار نظر کرد.
او در بخشــی از پست خود در شــبکه های اجتماعی نوشــت: »راستش دلم 
خیلی گرفت شــاید چون پارسال همین موقع ها خیلی ها سر کارشون رو می رفتن و 
زندگیشون بر مدار ، ولی خیلییییی های دیگه نمیتونستن حتی به سر کار رفتن فکر 

کنن؛ چون مورد اهانت و فحاشی و قضاوت قرار می گرفتن.«
یکی از خطوطی که فعالان زن، زندگی، آزادی در جریان آشوب های سال 14۰1 
پیش گرفتند، فشار به هنرمندان برای عدم فعالیت هنری بود! سال قبل حتی گلاب 
آدینه هم نســبت به این موضوع واکنش نشــان داده و گفته بود که صرفاً به خاطر 
اجرای یک نمایش با ســیل تهدیدات و ناسزاهایی از سوی معاندین و اغتشاشگرها 

مواجه شده است.
نویسنده و مترجم آمریکایی خواستار شد

ضرورت رسيدگی به جنایات اسرائيل
در دیوان بين المللی دادگستری

»آلفرد دی زایاس«، نویســنده و تاریخدان، در گفت وگو با شــبکه پرس تی وی 
گفت: نقض آتش بس در چندین نوبت توســط رژیم اسرائیل دور از انتظار و عجیب 
نبود. در عین حال، شاهد آن بوده ایم که دولت هایی نظیر کلمبیا، آفریقای جنوبی و یا 
الجزایر، از ضرورت اقدام مؤثر دیوان کیفری بین المللی در رسیدگی به جنایات جنگی 
و نسل کشی صهیونیست ها علیه مردم نوار غزه سخن گفته اند و به نظر من، جنایات 

اسرائیل علیه مردم غزه باید در دیوان بین المللی دادگستری پیگیری شود. 
وی بیان کرد: توجه داشته باشیم که مردم غزه برای بیش از یک دهه است که 
در بزرگ ترین زندان روبازِ جهان به دلیل محاصره همه جانبه رژیم اسرائیل علیه خود 
زندگی می کنند. از این رو، آنچه در قالب عملیات هفتم اکتبرِ جنبش حماس شاهد 
بودیم، در واقع جلوه ای از تلاش های این مردم برای درهم شکستن زندان و حصری 
بود که به آن ها تحمیل شده است. اکنون مسئله حماس و مردم فلسطین توجهات 

زیادی را در عرصه بین المللی به خود جلب کرده است.
این تحلیلگر افزود: اکنون یک نوع آگاهی در عرصه بین المللی ایجاد شده که هر 
کشور و ملتی که امضا کننده »معاهده نسل کشی« است می تواند بند نهم این معاهده 
را فعال کند و بلافاصله دیوان بین المللی دادگستری بایستی جهت بررسی موضوع و 
به پاسخگویی واداشتن افراد و گروه هایی که اقدام به نسل کشی می کنند وارد میدان 
شــود. هیچ بهانه ای هم در این رابطه پذیرفته نیست و دیوان بین المللی دادگستری 

بایستی فوراً و فارغ از هرگونه تبعیض و استانداردهای دوگانه ای وارد عمل شود.
آلفرد دی زایاس با اشــاره به شکست اسرائیل در جنگ شناختی، تصریح کرد: 
آنچه در قالب عملیات هفتم اکتبر مشــاهده کردیم نمودی عینی از عصبانیت ملت 
فلسطین از رویه ها و اقدامات صهیونیست ها بوده است. به نظر من اسرائیل در جریان 
جنگ غزه نه تنها اعتبار متصور برای خود را از دســت داده بلکه در جنگ نظامی و 

اطلاعاتی و شناختی نیز با شکست های قابل توجهی رو به رو شده است.
به گفته این نویســنده در گذشته، اسرائیلی ها با اهرم های تبلیغاتی و رسانه ای 
گســترده خود، حمایت های زیادی را در عرصه بین المللی به سمت خودشان جلب 
می کردند و خود را به مثابه قربانی جا می زدند. با این حال، اکنون معادله به کلی تغییر 
کرده و می بینیم که اســرائیل به مثابه کنشگری شناخته می شود که به نسل کشی 
دست می زند و انســان های بی گناه را قتل عام می کند. اسرائیلی ها اکنون خود را به 

مثابه نازی های عصرِ حاضر به جهانیان معرفی کرده اند. 
حضور بازیگر معروف  هاليوودی

در تجمع حمایت از فلسطين
شان بین که بیشتر بابت نقش آفرینی در سریال محبوب شبکه اچ بی اُ، »بازی تاج 
و تخت«، و همچنین فیلم »ارباب حلقه ها« معروف شده است، در راهپیمایی حامیان 

مردم غزه در شهر ونکوور در کانادا حضور یافت.
به گزارش فارس، شماری از بازیگران مطرح سینما از آغاز حملات بی وقفه رژیم 
صهیونیســتی به نوار محاصره  شــده غزه، حمایت خود را از فلسطین ابراز کرده اند. 
پیشتر، سوزان ســاراندون، برنده اسکار بهترین بازیگر زن برای فیلم »راه رفتن مرد 
مرده«، در یک راهپیمایی حامیان فلســطین در نیویورک حضور یافت. این بازیگر 
٧٧ ساله از آغاز جنگ غزه، سیاست های اسرائیل را به شدت مورد انتقاد قرار داده و 
تجاوز رژیم صهیونیســتی به این منطقه  محاصره  شده را مصداق »پاکسازی قومی« 
توصیف کرده است. ماه پیش، سینتیا نیکسون، بازیگر مشهور سریال های تلویزیونی، 
در اعتراض به کشته  شدن هزاران غیرنظامی فلسطینی، به شماری از سیاستمداران و 
فعالان حقوق  بشر که در مقابل کاخ سفید در واشنگتن تحصن کرده بودند، پیوست.
۲۱۶ بازی به جشنواره بازی های رایانه ای فجر 

ارسال شد
مدیرعامــل بنیاد ملی بازی های رایانه ای گفت: با پایان مهلت ارســال تولیدات 
بازی سازان ایرانی برای شرکت در نهمین جشنواره بازی های رایانه ای فجر، ۲1۶ بازی 

به دبیرخانه این رویداد ارسال شد.
محمدامین حاجی هاشمی مدیرعامل بنیاد ملی بازی های رایانه ای و دبیر نهمین 
جشــنواره بازی های رایانه ای فجر با اعلام اینکه در نهمین دوره جشنواره بازی های 
رایانه ای فجر شاهد ارسال بیشترین بازی به دبیرخانه این رویداد به نسبت دوره های 
قبل این جشنواره بودیم، گفت: با پایان مهلت ارسال تولیدات بازی سازان ایرانی برای 
شرکت در نهمین جشنواره بازی های رایانه ای فجر در روز 1۵ آذر و بررسی بازی های 
ارســال شده به دبیرخانه این رویداد، در مجموع ۲1۶ بازی در سایت جشنواره برای 

شرکت در این رویداد ثبت شده است.
وی افزود: به دلیل اســتقبال صندوق های سرمایه گذاری و بازی سازان از بخش 
ســرمایه گذاری این رویداد، فرصت حضور در بخش سرمایه گذاری نهمین جشنواره 
بازی های رایانه ای فجر تا روز ۳۰ آذرماه تعیین شده است. همچنین نهمین جشنواره 
بازی هــای رایانه ای فجر در ســه بخش رقابتی بهترین دســتاورد، بهترین بازی در 
ســبک )ژانر( و بخش ویژه جشنواره شامل بازی های قابل تقدیر منتخبان خود را در 

دی ماه و در مراسمی در آئین اختتامیه این رویداد معرفی می کند.

اخبار ادبی و هنری

مخبر تأکید کرد
ضرورت نظارت جدی
بر قیمت كاغذ در بازار

معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر لزوم تداوم در حمایت از تولید 
داخل و کارخانه های فعلی و لزوم توجه به پایداری بودجه بخش کاغذ 
در لایحه بودجه، از مســئولین خواست نظارتی جدی بر قیمت کاغذ 

داشته باشند.
محمد مخبر در این جلســه با اشــاره به تلاش های صورت گرفته برای 
تأمیــن کاغذ مورد نیاز کتاب های درســی با اســتفاده از ظرفیت داخلی، از 
تلاش ها و اقدامات صورت گرفته در جهت خودکفایی کاغذ مورد نیاز آموزش 

و پرورش قدردانی کرد.
وی همچنیــن بــا تاکید بر لزوم تــداوم در حمایــت از تولید داخل و 
کارخانه های فعلــی و لزوم توجه به پایداری بودجــه بخش کاغذ در لایحه 
بودجه ســال 14۰۳، از مســئولین ذی ربط خواست نظارتی جدی بر قیمت 

کاغذ در بازار داشته باشند.
در این جلســه که وزرای فرهنگ و ارشــاد اســلامی، صنعت، معدن و 
تجارت، رئیس کل بانک مرکزی، مدیــران عامل بانک های ملی و تجارت و 
نمایندگان دستگاه های مربوطه نیز حضور داشتند، گزارشی از روند پیشرفت 

و اجرای مصوبات جلسه قبل در راستای ساماندهی کاغذ و نشر ارائه شد.
همچنین در این جلســه با توجه به متوسط سرانه ۳,۵ کیلوگرم مصرف 
کاغذ در ایران و ضرورت خودکفایی در کل بازار کاغذ، برنامه ریزی لازم برای 
تکمیل برخی از کارخانه های نیمه تمام با استفاده از ضایعات نیشکر و تبدیل 
آنها به کاغذ صورت پذیرفت و مقرر شد با حمایت بانک مرکزی و بانک های 
ملی و صادرات و نیز شرکت توســعه نیشکر بتوان طرف دو سال آینده آنها 

را به بهره برداری رساند.
منصوری:

هرجا احساس كنیم ساخت ۴ میلیون مسکن امکان پذیر نیست 
صادقانه به مردم می گوییم

معاون اجرائی رئیس جمهور گفت: برای تحقق وعده  خود محکم 
پای کار هستیم و هر جا احساس کردیم ساخت ۴ میلیون امکان پذیر 
نیســت صادقانه به مردم می گوییم. فرآیند و فرمول ساخت مسکن 

برای کشور محقق شده و در این حوزه کار ما رو به جلو است.
محســن منصوری معاون اجرائی رئیس جمهور، در نشســت پرسش و 
پاسخ دانشــجویی که در دانشکده حقوق و علوم سیاســی دانشگاه تهران 
برگزار شــد، طی سخنانی در پاسخ به سؤالات دانشجویان که در حوزه های 
مختلف سیاســی، اظهار داشــت: دولت آقای رئیســی از وقتی پای کار آمد 
تصمیم به کار جهادی و شبانه روزی شد. در این زمینه باید نگاه تحلیلی به 
دو دولت بررسی شوند؛ دولتی که بر اجرای حکمرانی اسلامی معتقد است و 
دولتی که چنین دیدگاهی نداشت. در این میان رویکرد دولت خدمتگزار در 
مقابل منت گذار و غیره نیز قابل مقایســه است . ما دولت سیزدهم را دولت 

اقدام و عمل در مقابلِ دولتِ وعده و ادعا می دانیم.
وی با اشاره به اینکه خود را متعهد به عمل به وعده ها می دانیم، گفت: 
دولت برج عاج نشــینی و پشت میزنشین نیســتیم و با نگاه و دستور دولت 
میزخدمت را به جمع مردم بردیم. ســلک ما جهادگرانه با روحیه شــور و 
نشــاط است در مقابل دولت خســته  پا در گل که حال اداره مجموعه خود 

را نداشت.
معاون اجرائی رئیس جمهور با اشــاره به وضعیت کشــور در آغاز به کار 
دولت سیزدهم گفت: در شــهریور 14۰۰ حدود 48۰ هزار میلیارد کسری 
بودجه داشــتیم و بــا 1۵ هزار میلیارد تومان بدهــی دولت در حوزه اوراق 
مشــارکت رو به رو بودیم. هم چنین کشته شــدن روزانه ٧۰۰ نفر در کرونا 
مسئله مهمی بود؛ موضوع کرونا فقط یک موضوع بهداشتی نبود و مشکلات 

دیگری را در این حوزه برای کشور ایجاد شده بود.
منصوری گفت: آن  زمان دغدغه پرداخت حقوق ها را در کشــور وجود 
داشــت و ذخیره کالای اساسی نیز بســیار کم بود. سرپرست بانک مرکزی 
آقای کمیجانی اعلام کرده بود که باید منتظر تورم ســه رقمی باشــید زیرا 
 با  کسری بودجه شــدید رو به رو بودیم. هم چنین نرخ رشد نقدینگی کشور

4۲ درصد بود و حال اینکه امروز به ۲۶ درصد رسیده است.
 دولت از وعده های خود در ساخت مسکن

عقب نشینی نکرده است
معاون اجرائی رئیس جمهور با اشاره به اینکه در حوزه مسکن با کسری 
شدید در ســاخت مسکن در 8 سال گذشــته رو به رو بودیم، اظهار داشت: 
دولت قبل معتقد به ســاخت مسکن نبود. طبق برآوردها در کشور به سالی 
یک میلیون مســکن نیاز داریم که اگر تولید نشــود، عقب می افتیم. ما در 
وعده هامان عقب نشــینی نکردیم و اگر ســالی یک میلیون ســاخته نشود 

کسری مسکن بیشتر خواهد شد . 
منصــوری گفت: متعهد به ســاخت 4 میلیون مســکن هســتیم، 
تمهیدات این مســئله زمان برُد  زیــرا در تهیه زمین و  تدارکات مالی با 
مشکلاتی مواجه شــدیم. در حال حاضر، عملیات ساخت یک میلیون و 
9۰۰ هزار واحد مسکونی آغاز شده و ان شا الله در پایان کار دولت وعده 
دولت محقق می شود. وی اضافه کرد: فرآیندها در این زمینه فرآیند خوبی 
است و مشکلات کشور در حوزه املاک، مستغلات و مسکن ریشه یابی شده 

و درصدد رفع آن هستیم.
معاون اجرائی رئیس جمهور در همین باره گفت: بهترین جا برای نو سازی 
بخش های فرســوده است؛ ســاخت ۲4۰ هزار واحد مسکونی از دولت های 
قبــل برجای مانده بــود که 1۰٧ هزار واحد آن را تحویــل دادیم . ما برای 
 تحقق وعده  خود محکم پای کار هســتیم و هر جا احســاس کردیم ساخت

4 میلیون امکان پذیر نیســت صادقانه به مــردم می گوییم. فرآیند و فرمول 
ساخت مســکن برای کشور محقق شــده و در این حوزه کار ما رو به جلو 

است.
منصوری در ادامه به موضوع تولید خودرو اشــاره کرد و عنوان کرد: در 
حوزه ســاخت خودرو  کمبود تولید داشتیم و امیدواریم رکورد سال قبل را 

در این حوزه بزنیم.
معاون اجرائی رئیس جمهور با بیان اینکه عزم دولت برای مبارزه با فساد 
جدی اســت و با همه خاطیان این پرونده برخورد شده است، خاطر نشان 
کرد: از دوران »اگر دست به برادر من بزنید اعلام جنگ می کنم« به »گشت 
ارشــاد مدیران« در این دولت رسیده ایم. دولت به محض اطلاع با جدیت در 
این زمینه وارد عمل شد و باید در این روایت ها نهایت دقت را داشته باشیم.
منصوری انتشــار صورت های مالی شــرکت ها را یک اقدام مهم در امر 
مبارزه با فســاد در این دولت دانســت و گفت: در برخی دولت ها جرأت و 
جســارت انتشار صورت های مالی شــرکت ها وجود نداشت ولی ما با مردم 
امر محرمانه نداریــم. در این دولت برای اولین بار صورت مالی بیش از هزار 

شرکت منتشر شد.
معاون رئیس جمهور درباره به کار گرفتن نیروهای متخصص و جوان در 
دولت سیزدهم  نیز گفت: دولت در همه سطوح از ظرفیت جوانان استفاده 
کرده است. چهره های جوان در هیئت دولت و سایر سطوح مدیریتی حضور 

دارند؛ لذا در دولت جوان گرایی صورت گرفته است.
گفتنــی اســت در ابتــدای این مراســم از خانــواده شــهید آرمان 
 علــی وردی، شــهید مصطفی احمدی روشــن، شــهید علــی عبداللهی

تقدیر به عمل آمد.

اکثر مردم به حقایق و دستورات نورانی قرآن 
ایمان نمی آورند!

»این )سوره از( آیات کتاب  )بزرگ آسمانی( است،  و آنچه 
)از این قرآن( از ســوی پروردگارت بر توی )پیامبر( نازل شده 
است حق است )و جای هیچ شک و تردید در آن نیست( ولی 
بیشــتر مردم )به خاطر آلوده بودن به گناه و نهایتاً به خاطر 
محروم ماندن از حقایق و معارف نورانی قرآن، به این کتاب 

آسمانی و دستورات آن( ایمان نمی آورند«
رعد-۱

در پرتو وحی

آیت الله حق شــناس)ره(: اگر خدای نکرده، افکار بد در 
ذهن شما مجسم بشود، شیطان از شما دست بردار نخواهد 

بود و هنگام مردن شما را جهنمی خواهد کرد.

در مراسم رونمایی از دستاوردهای سازمان انرژی اتمی

اسلامی: حق داریم بازرسان آژانس را بپذیریم یا نپذیریم
رئیس ســازمان انرژی اتمی گفت: نه تنها وزیر 
صهیونیســتی غزه را به استفاده از سلاح هسته ای 
تهدید کرد بلکه آنها ایران را هم تهدید کردند. ما با 
نامه ای به آژانس بین المللی انرژی اتمی این موضوع 

را پیگیری کردیم و گفتیم باید به آنها تذکر بدهند.
 محمد اســلامی رئیس سازمان انرژی اتمی صبح روز 
سه شنبه۲1 آذر در مراسم رونمایی از دستاوردهای سازمان 
انرژی اتمی در حوزه رادیوداروها ضمن تبریک هفته پژوهش، 
اظهار داشت: به لطف الهی همکاران ما در سازمان انرژی اتمی 
فرآیند تحقیقات رادیوداروها را با ظرفیت هوشمندانه ای که 
صورت گرفت به نتیجه رســاندند. این موضوع قابل اهمیت 
است اکه وعده ای که سال گذشته همین ایام اعلام کردیم 

محقق شد.
وی گفت: دو نکته کلی وجود دارد یکی اینکه اثربخشی 
رادیوداروها در بخش درمانی قابل توجه اســت و نکته دوم 
دقت و قدرت تشخیص آنهاست که بتوانند ضایعات را بهتر 
نشــان  دهند. در حال حاضر ۵۰ نوع رادیودارو در سازمان 
انرژی اتمی تولید می شــود و در حدود ۲1۰ مرکز درمانی 
اســتفاده می شود و برخی دیگر در فرآیند بالینی قرار دارند 
که به محض اتمام این فرآیند در معرض تولید قرار می گیرند.

رئیس ســازمان انرژی اتمی تصریــح کرد: رادیوداروها 
عمر کوتاهی دارنــد و قیمت هر دوز اینها در بازار امروز به 
طور متوسط حدود 4 هزار دلار هست که باتوجه به شرایط 
تحریمی قائل تامین نیست و این افتخار برای همکاران ما در 
سازمان انرژی اتمی است که توانستند اینها را تولید کنند. 
از همه دســتگاه ها و همکاران خودم در پژوهشگاه علوم و 

فنون تشکر می کنم.
اسلامی درخصوص تهدید وزیر کابینه رژیم صهیونیستی 
علیه مردم غزه به استفاده از سلاح هسته ای، افزود: نه تنها 
وزیر صهیونیستی غزه را به استفاده از سلاح هسته ای تهدید 
کرد بلکه آنها ایران را هم تهدید کردند. ما با نامه ای به آژانس 
بین المللی انرژی اتمی این موضوع را پیگیری کردیم و گفتیم 
باید به آنها تذکر بدهند، به رژیمی که نه عضو پادمان هست 
و نه عضو ان پی تی و هرچند این موضوع در دســتور کار 
شورای حکام امسال قرار نگرفت، اما کشورها به این موضوع 
پرداختند و به نظر می آید اگر این شرایط استمرار پیدا کند 

آژانس به عنوان ابزاری در دست قدرت های غربی محسوب 
می شــود که حقیقتا باید از این مســیر فاصله بگیرد و کار 

حرفه ای خودش را انجام دهد.
وی ادامه داد: انواع مدل های پرتو و شتاب دهنده هر کدام 
کاربردی برای بهبود کیفیت زندگی مردم دارند. موضوع مهم 
این بوده که بتوانیم این قابلیت را ایجاد کنیم تا در برآیندهای 

تولیدی مورد استفاده قرار گیرد.
اسلامی گفت: اینکه سامانه ها را به صورت گروهی تولید 
می کنیم گام اول است و گام دوم نصب این سامانه ها است. 
این برای دوام محصولات بســیار مهم است و انبارمانی آنان 

را افزایش می دهد.
واکنش اسلامی به ادعاهای گروسی

 درخصوص عدم پذیرش برخی بازرسان آژانس
توسط ایران

رئیس سازمان انرژی اتمی درخصوص برجام هم تصریح 
کرد: در بحث مذاکرات، آمریکا از برجام خارج شده و اجازه 
نداده دیگران هم به تعهدات خودشان عمل کنند. باید آنان 
تحریم ها را لغو کنند تا ما هم به تعهد خود عمل کنیم. اگر 

کشوری پیشنهادی دارد چارچوب آن مشخص است.
وی گفــت: همه مذاکرات برای لغو تحریم ها اســت و 
اگر بــه حقوق ملت ایران پایبند باشــند، آن برای ما قابل 

پیگیری است.

اســلامی درخصوص ادعاهای گروسی مدیرکل آژانس 
بین المللی انرژی اتمی و بحث بازرســان آژانس نیز گفت: 
ما طبق پادمان عمل می کنیــم، وقتی آنان بازرس معرفی 
می کنند ما حق داریم بپذیریم یا نپذیریم. اســتفاده از واژه 
محکوم می کنم فاقد اعتبار اســت. در حال حاضر ما 1۲۰ 
بازرس را پذیرفتیم. همین ساعت، بازرس ها در سایت های 

ما دارند بازدید می کنند، این امر تعریف شده است.
رئیس سازمان انرژی اتمی بیان داشت: ما هیچ فعالیتی 
غیر از چارچوب پادمان و ان پی تی نداریم، گزارش آژانس بر 
اساس برجام است. اما وقتی طرفین به تعهدات عمل نکردند، 
فشار به ایران قابل قبول نیست. آنان برگردند به تعهدات ما 

هم به تعهدات عمل می کنیم.
وی ادامــه داد: روابط ما بر اســاس پادمان و ان پی تی 
است و ما فقط بر آن اساس همکاری می کنیم. درخصوص 
مکان هایی هم که هستند تلاش می کنیم تا پرونده ها بسته 
شــود. ما به تعهدات خود پایبند بوده و انجام خواهیم داد. 
ریشه این فشارها مشخص است و فکر می کنند از این طریق 

می توانند نتیجه بگیرند اما تاکنون نگرفتند.
اســلامی درخصوص فروش آب سنگین ایران افزود: ما 
آب ســنگین خود را به طور رسمی می فروشیم. آمریکا یک 
مرتبه خرید کرده و امروز هم متقاضی از کشــورهای دیگر 
داریم. اســتراتژی ما این است آب سنگین را فرآوری کنیم 

و از مشتقات آن استفاده کنیم، اما با یک ملاحظاتی که در 
چارچوب مقررات است.

خبر خوش رئیس سازمان انرژی اتمی
وی ادامه داد: پلاسما دامنه گسترده ای را تحت پوشش 
قرار داده است. ما زودترین نتیجه ای که گرفتیم برای معالجه 
بیماران دیابتی اســت. در چند کار کلیدی کارمان را شروع 
کردیــم و در روزهای آینده از یک مرکز پلاســما درمانی 

افتتاح می کنیم.
رئیس ســازمان انرژی اتمی افزود: در بحث بالینی در 
بیمارستان شــهدای تجریش پلاســما مورد استفاده قرار 
می گیرد و ان شا  ءالله در کل کشور هم آن را توسعه خواهیم 
داد. متاســفانه وقفه ای در خط تولید پیش آمد و تا قبل از 
پایان سال جاری این را بازآفرینی خواهیم کرد و در بخش 

کشاورزی ورود پیدا می کنیم.
اسلامی تصریح کرد: اکنون به دنبال تصفیه پساب های 
خطرناک و شــیرابه هستیم. فازهای مهندسی طی شده و 
در همین ســال در یک شــهر برای تصفیه شیرابه ها پروژه 

خودمان را آغاز می کنیم.
به گزارش ایرنا، وی درخصوص همکاری هســته ای با 
عراق نیز گفت: کشور عراق برای رادیودارو با ما تفاهم کرده 
و اکنون رادیودارو به آن کشــور ارسال می شود. اگر تمایل 
باشد ما آمادگی داریم که همکاری های دیگر داشته باشیم.

فرمانده کل سپاه گفت: امروز همه بیماری ها 
در داخل کشور درمان می شود و مردم بسیاری 

از کشورها برای درمان به ایران عزیز می آیند.
سرلشکر حسین سلامی فرمانده کل سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی در جشنواره علمی تحقیقاتی باقرالعلوم 
که در مرکز همایش های صدرای دانشگاه علوم پزشکی 
بقیه الله )عج( سپاه برگزار شد، ضمن تسلیت ایام شهادت 
حضرت زهــرا )س(، گفت: حضــرت امیرالمؤمنین )ع( 
چهره مردانه قرآن و حضرت زهرا )س( چهره زنانه قرآن 

است.
وی با بیان اینکه افق های بســیار روشــنی را در 
دانشــگاه علوم پزشکی بقیه الله شــاهدیم، اظهار کرد: 
شــخصیت های دانشگاه علوم پزشــکی بقیه الله )عج( 
بسیار تاثیرگذار در دانش پزشکی و پژوهشی در سطح 

کشورمان هستند.
فرمانده کل سپاه به پیشرفت های علمی و پژوهشی 
در دانشــگاه علوم پزشــکی بقیه الله )عج( اشاره کرد و 
افزود: دانشجویان دانشــگاه علوم پزشکی بقیه الله )عج( 
برای ساختن ایران قدرتمند تلاش می کنند و این جای 

شکرگزاری دارد.
سرلشکر سلامی با بیان اینکه ما محکوم به پیروزی 
هستیم، تأکید کرد: برای اینکه یک حیات عزت مندانه 
و شــریف داشته باشیم، باید پیشــرفت کنیم؛ ما باید 
مدرن و پیشرفته باشیم تا در حوزه های مختلف علمی 
و فناوری، فرهنگ و تکنولوژی برای سایر ملت ها الگو 

باشیم.
وی با اشــاره به تاریخ پرافتخار ایران اســلامی در 
حوزه های مختلف، گفت: دانش پزشکی در ایران ریشه 
عمیقی دارد و ابن سینا، زینت بخش و سرآمد این علم 

در جهان اســت که با گذشت سال های بسیار، کتب او 
در دانشگاه های پیشرفته تدریس می شود.

فرمانده کل سپاه با بیان اینکه شاهد پیشرفت های 
چشمگیر پزشکی در کشور هستیم، اضافه کرد: زمانی 
نیازمند انبوه پزشکان پاکستانی و هندی بودیم و مردم 
بــرای درمان بیماران به خارج از کشــور می رفتند اما 
با تمام جنــگ روانی و تبلیغات منفــی و دروغی که 
از مهاجرت انبوه  پرســتاران و پزشکان اعلام می کنند، 
پیشرفت های پزشکی ما بی نظیر بوده و همه معادلات 

بر عکس شده است.

سرلشــکر ســلامی با تأکید بر اینکــه امروز همه 
بیماری ها در داخل کشــور درمان می شــوند و مردم 
بسیاری از کشورهای دیگر برای درمان، به ایران عزیز 
می آیند، یادآور شــد: دفاع مقدس و شــیوع کرونا دو 
عرصه نمایش فداکاری و مجاهدت پزشــکان ما است؛ 
مجاهدت هایی که در بیمارستان های غزه نیز امروز به 

نمایش گذاشته شده است.
وی افزود: پزشــکان و  پرســتاران ما در خط مقدم 
مقابله با ویروس منحوس کرونا حماسه ها آفریدند و ایثار 

و فداکاری کردند؛ آن ها در قلب خطر، زندگی کردند.

فرمانده کل ســپاه با اشــاره به اقدامات برجسته 
دانشــگاه بقیه الله)عج( در حوزه هــای مختلف گفت: 
حقیقتــاً  بقیه الله)عــج(،  بیمارســتان  و  دانشــگاه 
در عرصه هــای مختلــف درخشــیده اند امــا جهان 
 امــروز جهان ســرعت اســت و مــا باید با ســرعت

پیش برویم.
سرلشکر سلامی با بیان اینکه دانشگاه بقیه الله )عج( 
سپاه باید پرچمدار پیشــرفت های علمی و تحقیقاتی 
و بهتریــن محل آموزشــی برای پرورش پزشــکان و  
پرستاران در کشور باشد، یادآور شد: پزشک، آرامش و 
چراغ امیدی را در خانه و دل بیماران ایجاد می کند که 
این کار، بسیار با ارزش بوده و نعمتی است که خداوند 

متعال به پزشکان و  پرستاران عزیزمان داده است.
وی با بیــان اینکه جهان در شــرایطی قرار دارد 
کــه در جغرافیای عالم کشــورهای ضعیف جایگاهی 
نخواهند داشــت، افزود: امروزه در بخش پزشــکی در 
جایگاهی قرار داریم که پزشکان، پرستاران و محققان 
ما در ســطح بالایــی قرار دارند و با تمــام جنگ ها و 
تحریم های ناجوانمردانه، درمان شــدن در ایران برای 
اغلب کســانی که ایران اســلامی را می شناسند یک 

مطلوبیت است.
فرمانده کل ســپاه رشــد علم را از اهداف اصلی 
دانشگاه علوم پزشــکی بقیه الله)عج( برشمرد و گفت: 
اهداف جغرافیایی دانشــگاه ها تنها محــدود به دیوار 
دانشگاه نباشد و دانشــگاه ها باید برای افزایش سطح 

علم و دانش به همه جهان متصل شوند.
سرلشکر سلامی در پایان خاطرنشان کرد: اخلاق، 
دانــش حرفه ای، مهارت و معنویت به زیبایی با هم در 

دانشگاه علوم پزشکی بقیه الله ترکیب شده است.

سرلشکر سلامی: 

امروز مردم بسیاری از كشورها برای درمان به ایران می آیند

بهادری جهرمی در نشست با خبرنگاران و در پاسخ به کیهان مطرح کرد

16 نیروگاه جدید به گاز طبیعی متصل شدند
5000 روستا و 15000 واحد صنعتی به شبکه گاز وصل شدند

سرویس سیاسی-
ســخنگوی دولت گفت: در این دو سالی که از 
عمر دولت می گذرد، 16 نیروگاه جدید به گاز طبیعی 
متصل شدند؛ 5000 روستا و 15000 واحد صنعتی به 

شبکه گاز وصل شدند و توانستند فعال بشوند.
علــی بهادری جهرمی، در نشســت خبــری هفتگی 
در پاســخ به ســؤال خبرنگار روزنامه کیهان که »با توجه 
به شدت یافتن ســرما در روزها و هفته های آینده شرایط 
گازرسانی به نقاط مختلف کشور به چه شکل است« اظهار 
داشــت: حوزه گاز، در طول دو سالی که از دولت می گذرد، 
با افتتاح فازهای 11 و 14 پارس جنوبی و با تقویت خطوط 
انتقال، هم تامین و هم انتقال تقویت شده است. همچنین با 
فعال شدن سوآپ گازی امکان تراز کردن مصرف گاز به ویژه 
در شــمال کشور، بهتر فراهم شده است. در نتیجه اینها در 
این دوســالی که از عمر دولت می گذرد، 1۶ نیروگاه جدید 
به گاز طبیعی متصل شدند؛ ۵۰۰۰ روستا و 1۵۰۰۰ واحد 
صنعتی به شبکه اتصال وصل شدند و توانستند فعال بشوند.

وی در ادامه افزود: آمار مصرف گاز در شش ماه ابتدای 
ســال 14۰۲ روزانه ۳۶ میلیون متر مکعب گاز بیشتری به 
نیروگاه تحویل شده است. سال گذشته تقریبا ۲۳۰ میلیون 
متــر مکعب گاز به نیروگاه تحویل می شــده اما الان ۲۶۶ 
میلیون متر مکعب تحویل می شــود که همین مســئله به 

کاهش مصرف سوخت مایع کمک می کند.
سخنگوی دولت همچنین بیان کرد: با این اقدامات که 
در راســتای افزایش تولید اتفاق افتاده و اقداماتی که برای 
مدیریت مصرف گاز اتفاق افتاده مثل پلکانی کردن قبوض 
مصرف گاز که در تصمیمات قبلی دولت در چارچوب قانون 
بودجه بوده، سعی شده است که به سمت تراز مصرف برویم. 
بهــادری جهرمی خاطرنشــان کرد: ما همیشــه این 
نکته را تاکید می کنیم کــه در بخش تولید محور اصلی با 

سرمایه گذاری دولت است ولی بخش مصرف حتما نیازمند 
نهضت و همکاری همگانی است. دولت و مردم همه با هم 
باید دست به دست هم بدهند تا ان شاءالله بتوانند مصرف را 

هرچه ترازتر بکنند و مدیریت شده تر مصرف کنند.
امیدواری ها نسبت به نحوه بررسی لایحه بودجه 1403 

در مجلس
بهــادری جهرمی با اشــاره بــه گزارش مثبــت امروز 
کمیسیون بودجه درباره کلیات لایحه بودجه 14۰۳، اظهار 
کرد: تلاش دولت بر این بــوده که بودجه واقعی پیش بینی 
شود. هم منابع درآمدی و هم هزینه ها متناسب با این منابع 
واقعی پیش بینی شده است. انتظار داریم با همکاری نزدیک 

دولت و مجلس، مشــابه همکاری ها در تصویب برنامه هفتم 
توســعه، بتوانیم از بیش برآورد یا بــرآورد غیرواقعی منابع 

جلوگیری کنیم.
دبیر هیئت دولت ادامه داد: امیدواریم در گرو همکاری 
سازنده میان دولت و مجلس شــورای اسلامی، بودجه تراز 
مناســبی برای 14۰۳ پیش رو داشته باشیم که هم به رشد 
اقتصــادی و هم به اجرای مرحله اول برنامه هفتم توســعه 

کمک کند.
گشت ارشاد مدیران در حوزه های مختلف فعال است

دبیر هیئت دولت یادآور شــد: گشــت ارشاد مدیران 
در حوزه های مختلف فعال اســت و نهادهای نظارتی قوای 

مجریه و قضائیه از شــهریور 14۰1 این فســاد را شناسایی 
اولیه کردند و برای اینکه شناسایی ذی نفعان و استرداد آنان 
به کشور انجام شــود، نهایتاً تا پایان 14۰1 تشکیل پرونده 

زمان برد.
وی گفــت: این ارزها محدود بــه واردات چای نبوده و 
برای واردات تجهیزات هم تخصیص یافته است که نیمی از 
این ارز را تشکیل می دهد و اتفاقا بخش عمده تجهیزات هم 
وارد شــده است. رفع تعهد ارزی برای تولید، 18 ماه مهلت 
دارد و تا این 18 ماه سپری نشود، تخلف ارزی امکان کشف 
ندارد، بنابراین رویه کشف فساد مربوطه از شهریور سال قبل 

آغاز شده بود.
برنامه دولت برای رعایت حجاب

دبیر هیئت دولت در پاســخ به پرسشــی درباره برنامه 
دولــت برای رعایــت حجاب، گفت: برنامه دولت همیشــه 
اجرای قانون است و در چارچوب آن گام برمی دارد. تکالیفی 
از ســوی قانونگذار متوجه دولت اســت و این امر نسبت به 
گروه های مختلف مردم تفاوتی ندارد، اقدام دولت بر اساس 
معیار قانونی اســت که از ســوی مجلس شــورای اسلامی 
مشخص شده اســت و ابعاد را در این حوزه مشخص کرده 

است.
وی  ادامه داد: اگر اقدامی مصداق قانونی باشــد که در 
مجلس بــرای امر به معروف و نهی از منکر تصویب شــده، 
قانونگذار تکلیف دولت، دستگاه قضائی و سایر دستگاه های 
اجرائی را مشــخص کرده اســت که در چارچوب قانون از 
آمران به معروف حمایت کنند. اگر مصداقی عنوانش تخلف 

باشد هم تکلیف روشن است.
بهــادری جهرمی تأکید کرد: اگــر همه ما بیاموزیم در 
چارچــوب قانون صحبت کنیم، چــه حاکمیت، چه دولت، 
چه مجلس و چه تمامی شهروندان، حتماً نفع عمومی ما با 

حرکت در چتر مشترک قانون، فراهم می شود.
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رئیس ســازمان حج و زیــارت گفت: پیرو 
هماهنگی های لازم با مســئولان حج عربستان 
و امضا تفاهم نامــه و قراردادهای مربوطه اولین 
کاروان زائــران متقاضی عمره مفرده ۲۸ آذر به 

عربستان اعزام خواهند شد.
به گزارش ایرنا، سید عباس حسینی روز سه شنبه 
در نشســت خبری با بیان اینکه اولین کاروان زائران 
عمــره مفــرده در قالــب ۵۵۰ نفر راهــی خانه خدا 
 خواهند شد، اظهار داشت: با توجه به برنامه ریزی های

انجام شــده زائران ایرانی برای انجام مناسک این سفر 
معنوی به مــدت 1۰ روز، ۵ روز در مدینه منوره و ۵ 

روز را در مکه مکرمه سپری خواهند کرد.
حســینی ادامه داد: براساس هماهنگی های انجام 
گرفته با مسئولان حج عربســتان تا پایان امسال ٧۰ 

هزار نفر به عربستان اعزام خواهند شد.
وی با اشــاره به انجام اقدامــات و هماهنگی های 
لازم با مســئولان حج عربســتان و امضا تفاهم نامه و 
قراردادهای مربوطه تاکید کــرد: اولین کاروان زائران 

متقاضــی عمره مفــرده ۲8 آذر با پرواز مســتقیم از 
فرودگاه امــام)ره( ایران را به مقصد عربســتان ترک 

خواهند کرد.
معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی اظهار داشت: 
کاروان هــای اعزامــی به عمره مفــرده در قالب 9۰ و 
1۶٧ نفر دســته بندی شده و به این سفر معنوی اعزام 

خواهند شد.
حســینی با تاکید بر اینکه هزینه ســفر به عمره 
مفرده بنا به کیفیت هتل و دیگر امکانات خواهد بود، 

گفت: هزینه سفر از 4۰ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان تا 
44 میلیون و ۲۰۰ هزار تومان تعیین شده است.

وی با بیان اینکه در مجموع 1۰ گروه قیمتی برای 
اعزام تعیین شده است، ادامه داد: در این دوره اعزام ها 

تا دهم اسفندماه سال جاری ادامه خواهد داشت.
رئیس ســازمان حــج و زیارت گفت: بر اســاس 
برنامه ریــزی و هماهنگی با هواپیمایی کشــور زائران 
عمره مفرده از 1۰ ایستگاه پروازی در سطح کشور به 

عربستان اعزام خواهند شد.

رئیس سازمان حج و زیارت:

اولین كاروان عمره مفرده پس از ۹ سال وقفه ۲۸ آذر راهی خانه خدا می شود


